
 

 

RAPPORT FRA TILSYNSBESØK - TILSYNSUTVALG 1 
 

Navn på tjenestested: Abildsø sykehjem 
Dato for besøket: 19.05.2020              Tidspunkt (fra kl. til kl.): 1200 - 1235 
Anmeldt besøk 
Av tilsynsutvalgets medlemmer var følgende til stede: 
Kari Heiberg, Sjur Atle Furali, Kjell Emil Granå/leder 
Kontakter under tilsynet: 
Institusjonssjef  Heidi Vaag og fagutviklingssykepleier Thomas Moe Kristiansen 
Hvordan ble tilsynet gjennomført: Digitalt møte 
 
 
Tilsynsutvalgets rapport 
 
Institusjonssjef  Heidi Vaag startet ut med en liten gjennomgang om sykehjemmet. Deretter 
gikk hun gjennom temaene vi hadde satt for møtet. 
 
De har ikke hatt smitte i løpet av koronaperioden. De har gjort mye for å forhindre smitte - 
og kanskje hatt litt flaks, som hun sa det. Det har vært fokusert mye på smittevern med 
kontinuerlig opplæring blant annet gjennom nettet. 
Det er 4 små grupper av beboere på hver av de to postene. De har stengt av hver gruppe. På 
skjermet og forsterket gruppe har personalet brukt munnbind, noe som har vært krevende. 
 
Det var en ansatt som testet positivt for korona i midten av mars, det førte til at en gruppe 
med 7 beboere måtte isoleres fordi de hadde vært i kontakt med den smittede medarbeideren. 
Personalet måtte da bruke fullt smittevernutstyr i kontakt med beboerne. Flere ansatte måtte 
også i karantene. Det var krevende. Men heldigvis hadde ingen av dem, verken beboere eller 
medarbeidere, blitt smittet. 
En beboer som ble tatt på av pårørende, er i karantene nå. Verneombudsmøte for litt siden 
konkluderte med at «vi har det bra nå.» Ingen i karantene nå. Personalet har utvist stor 
dugnadsånd. 
Fagutviklingssykepleier tester beboerne og personalet hver dag, og berømmer Ullevål 
sykehus for raskt svar, samme dag. 
 
Beboerne har det greitt. Noen av de mest kognitivt velfungerende, har savnet 
pårørendebesøk. For øvrig har de ordnet utendørsbesøk med 2 m avstand. Dette har vært 
både/og for beboerne mht å oppleve glede. Pårørende har savnet kontakten mest. 
 
De som til vanlig arbeider i kantinen, har nå laget frokost og lunsj på avdelingene, noe som 
normalt utføres av pleierne. 
Sykefraværet har vært høyere enn normalt, da personalet har blitt sendt hjem med bittelite 
symptomer, noe som til vanlig ikke holder personalet hjemme. 
 
Ferieavviklingen går som normalt. 
 
Når det gjelder aktivitetstilbudet har de ikke hatt de vanlige større arrangementene. Beboerne 
har blitt delt i mindre grupper, personalet har fått bedre tid pga møteforbud, og de har vært 
veldig kreative mht til å finne på ting med beboerne. 
Som alltid, god mat og drikke, men de har kost seg litt ekstra i denne perioden. 
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De har hatt god dialog med de pårørende gjennom Face Time, videoer, bilder, informasjon, 
Facebook. Positive tilbakemeldinger fra de pårørende om bra kontakt.  
Sykehjemmet tar med seg mye læring videre. 
 
Avvik: Ikke ut over det vanlige 
De har registrert nedgang i uro, trusler og vold på skjermet. Her har de en antagelse om mer 
ro pga mindre besøkende. 
 
Ingen klager i koronatiden.  
En beboer fikk påvist brudd i hofte/bekken etter å ha blitt innlagt på sykehuset fordi han ble 
akutt dårlig. Ingen hendelser som kan tilsi noe brudd. Et mysterium. Pårørende har hatt 
kontakt med pasientombudet, og sykehjemmet er i dialog med pårørende. Konklusjonen er at 
det ikke kan gis noe svar på mysteriet. 
Sykehjemmet har hatt ett dødsfall. Ikke koronarelatert. Pårørende var tilstede. Sykehjemmet 
har vært raske med å tilrettelegge for besøk når folk er dårlige. 
 
Oslo Kommune og Sykehjemsetaten (SYE) har gitt gode og klare retningslinjer for 
koronaperioden. Glad for at vi bor i Oslo Kommune, sier institusjonssjefen. SYE har hjulpet 
dem veldig med daglig meldinger, rapporter, og fordeling av smittevernutstyr, så de har 
sluppet å finne ut av alt selv. Tydelige og klare myndigheter. Mange har en ære for alt dette, 
blir det sagt tilslutt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Oslo den 24.05.2020 
 
Kari Heiberg(s)                  Sjur Atle Furali(s)                Kjell Emil Granå(s) 
______________               _________________            _________________  
Medlem tilsynsutvalg        Medlem tilsynsutvalg           Leder tilsynsutvalg 
 
Tilsynsrapport oversendt til: 
1. Bydelsadministrasjonen/bydelsutvalget: 27.05.2020 
2. Sykehjemsetaten til kommentering: 27.05.2020 
3. Institusjonssjef Heidi Vaag: 27.05.2020 
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